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Protokół Nr 2/2015 

 
 
Z posiedzenia Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego  w dniu 10 lutego 2015 r.  
 
Przewodniczył radny Norbert Waliczek - Przewodniczący Komisji Zdrowia  
i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
Lista obecności w załączeniu. 
 

1.Otwarcie posiedzenia. 
2.Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji.  
3. Analiza materiałów na IV sesję. 
4. Przygotowanie Planu pracy komisji na 2015 rok.  

    5.Wolne wnioski.  
    6.Zamknięcie posiedzenia.   
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1.Wanda Słabosz-Skarbnik Powiatu. 
2. Mieczysław Zaleciński-Naczelnik Wydziału Zarządzania Kryzysowego  
                                          i Promocji Zdrowia Starostwa Powiatowego  
                                          w Kluczborku. 

 
Ad.1 
 
Przewodniczący komisji przywitał wszystkich zebranych na dzisiejszym posiedzeniu  
oraz zaproszonych gości. Następnie Przewodniczący komisji przedstawił porządek 
dzisiejszego posiedzenia. Radni nie wnieśli zapytań i jednogłośnie przyjęli porządek obrad 
dzisiejszego posiedzenia.  
 
Ad.2 
 
Pan Starosta zaproponował pana radnego Wojciecha Smolnika na zastępcę Przewodniczącego 
komisji. Członkowie komisji jednogłośnie, 8 głosami za,  przyjęli powyższą propozycję.   
Na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego został 
wybrany pan Wojciech Smolnik.   
 
Ad. 3 
 
Przewodniczący komisji przedstawił projekty uchwał na IV sesję w następujących sprawach: 
wygaśnięcia mandatu radnego Mieczysława Czaplińskiego, zmiany Uchwały Budżetowej 
Powiatu Kluczborskiego na rok 2015 Nr III/29/2014 Rady Powiatu w Kluczborku, 
przesunięcia terminu wykupu obligacji, udzielenia pomocy finansowej Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Lasowicach Wielkich na zakup turbowentylatora oddymiającego, udzielenia 
pomocy finansowej Ochotniczej Straży Pożarnej w Borkowicach na zakup używanego 
lekkiego pojazdu ratowniczo-gaśniczego, ustalenia Regulaminu przyznawania nagród 
Starosty Kluczborskiego dla uczniów i absolwentów szkół i placówek oświatowych,  
dla których organem prowadzącym jest Powiat Kluczborski,  przyznawania stypendiów 
Starosty Kluczborskiego dla uczniów i absolwentów szkół, dla których organem  
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prowadzącym jest Powiat Kluczborski, określenia kryteriów rekrutacji na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego na zajęcia organizowane w publicznej placówce oświatowo-
wychowawczej, określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na terenie powiatu 
kluczborskiego, zamiaru likwidacji Technikum Uzupełniającego Nr 1 dla dorosłych  
w Kluczborku, upoważnienia Zarządu Powiatu w Kluczborku do zawarcia porozumień  
z Powiatami Oleskim i Strzeleckim oraz z Ministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie 
organizowania nauki religii Kościoła Ewangelicko – Augsburskiego, wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, po umowie zawartej  
na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość położona  
w Kluczborku przy ulicy Żeromskiego, wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 
dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, po umowach zawartych na czas oznaczony  do 3 lat, 
których przedmiotem są te same nieruchomości stanowiące własność Powiatu 
Kluczborskiego.  
Do projektu uchwały w sprawie wygaśnięcia mandatu radnego Mieczysława Czaplińskiego 
radni nie wnieśli zapytań jednogłośnie wyrażając pozytywną opinię o nim.  
Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie przesunięcia terminu wykupu obligacji. 
Radny Wojciech Smolnik zapytał, czy ma powyższa uchwała wpływ na budżet powiatu,  
czy są w nim zawarte środki finansowe na spłatę. Pani Skarbnik wyjaśniła, że podejmując tą 
uchwalę poprawiamy wskaźnik spłaty indywidualnej oraz, że wszystkie środki finansowe są 
zaplanowane w uchwale budżetowej powiatu na 2015 rok. Radni jednogłośnie przyjęli 
pozytywną opinię o powyższym projekcie uchwały. Kolejnym projektem uchwały był projekt 
w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Ochotniczej Straży Pożarnej w Lasowicach 
Wielkich na zakup turbowentylatora oddymiającego. Radni jednogłośnie przyjęli pozytywna 
opinię o powyższym projekcie uchwały.  
Kolejnym przedstawionym projektem uchwały był projekt w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Ochotniczej Straży Pożarnej w Borkowicach na zakup używanego lekkiego 
pojazdu ratowniczo-gaśniczego. Przewodniczący komisji zapytał jak gmina Kluczbork, 
będzie partycypować w tym projekcie, gdyż początkowo  była mowa o 25 tys. zł. teraz 
strażacy z Borkowic mówią, że gmina Kluczbork dopłaci jedynie 15 tys. zł. Głos zabrał radny 
Wojciech Smolnik, który potwierdził, że gmina ma zamiar dodać do tego projektu 15 tys.  zł. 
Pan Starosta stwierdził, że początkowo gmina Kluczbork mówiła o większej kwocie.  
Pan Starosta dodał, że lekki samochód można kupić za kwotę około 60 tys. zł. i taki zakup ma 
sens. Pan Starosta dodał, że nie ma sensu jeżeli zakupiony zostanie samochód za kwotę 30 
tys. zł. , gdyż nie chodzi o to, aby kupić cokolwiek lecz, aby kupić coś konkretnego co 
poprawia standard jednostki i bezpieczeństwo. Pan Starosta dodał, że projekt uchwały 
możemy przyjąć, ale trzeba się dowiedzieć dokładnie ile gmina ma zamiar dodać pieniędzy i 
jakimi środkami dysponują strażacy, gdyż za 30 tys. zł nie ma sensu nic kupować. 
Przewodniczący komisji stwierdził, że taki samochód używany kosztowałby około 40, 45 tys. 
zł., oraz, że taki samochód musi spełniać stosowne wymagania.  
Radna Wioletta Kardas poinformowała, że podobna sytuacja jest w Nasalach, jednak najpierw 
musi być deklaracja gminy Byczyna, że również odpowiednio przedsięwzięcie wesprze 
finansowo. Radny Norbert Waliczek stwierdził, że jeżeli chodzi o straż w Nasalach to zmierza 
to w bardzo dobrym kierunku. Pan Starosta dodał, że co innego jeżeli jednostka jest  
w krajowym systemie a co innego gdy jednostka OSP nie jest w systemie. Pan Starosta 
zaproponował, aby dzisiaj projekt uchwały przyjąć , natomiast zaistniałą sytuację jeżeli 
chodzi o wsparcie zakupu samochodu ze strony gminy Kluczbork  trzeba wyjaśnić.  
Kolejnym projektem uchwały był projekt w sprawie ustalenia Regulaminu przyznawania 
nagród Starosty Kluczborskiego dla uczniów i absolwentów szkół i placówek oświatowych,  
dla których organem prowadzącym jest Powiat Kluczborski. Radna Wioletta Kardas 
poinformowała, że będzie wniosek Komisji Oświaty , który zostanie przedstawiony na sesji  
o zmianę tego projektu uchwały w następujących kwestiach: usunięcia średniej 4.0  
dla sportowców i artystów, oraz zapis,  że dyrektorzy mogą złożyć więcej niż dwa wnioski 
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jeżeli jest taka konieczność oraz, że w więcej niż jedna kategoria. Radny Piotr Włodarczyk 
zapytał, czy sportowiec i artysta nie musi osiągać żadnej średniej. Pan Starosta wyjaśnił,  
że chodzi tu o nagrody nie o stypendia. Pan Starosta wyjaśnił, że średnią można znieść  
ale zachowanie musi być. Pan Starosta poruszył jeszcze kwestię, że regulamin musi być jasny 
i czytelny dla wszystkich, którzy będą z niego korzystać.  
Radny Andrzej Olech stwierdził, że powinien być zapis w regulaminie, że w przypadkach nie 
objętych regulaminem jest szansa na uzyskanie nagrody w szczególnym przypadku. Ponadto 
poruszono jeszcze kwestię sytuacji, że jest ograniczony budżet na tego rodzaju nagrody i im 
więcej będzie tych nagród tym ich wielkość będzie mniejsza.  
Radny Piotr Włodarczyk stwierdził, że w sytuacjach szczególnych mogłaby być przyznawana 
nagroda starosty nie objęta tym regulaminem. Pan Starosta stwierdził, że są przypadki, gdy 
taka nagroda jest przyznawana oraz, że formalnie nie ma przeszkód, aby w uzasadnionym 
przypadku uhonorować osobę poza regulaminem.  
Pan Starosta stwierdził, że należałoby poczekać na wniosek komisji oświaty w sprawie 
zmiany tego projektu uchwały i na sesji go przegłosować, potem głosować nad projektem 
uchwały z naniesionymi zmianami. 
Wniosek komisji oświaty, który zostanie przestawiony na sesji będzie zawierał propozycję 
następujących zmian w projekcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu przyznawania 
nagród Starosty Kluczborskiego dla uczniów i absolwentów szkół i placówek oświatowych, 
dla których organem prowadzącym jest Powiat Kluczborski: usunięcie zapisów: § 4 ust. 1 pkt 
2 lit. b który brzmi:  uzyskanie średniej ocen na koniec danego roku szkolnego co najmniej 
4,0 (nie dotyczy wychowanków SOSW), § 4  pkt 4 lit. a brzmi, który brzmi uzyskanie 
średniej ocen nie niższej niż 4.0 na koniec danego roku szkolnego (nie dotyczy 
wychowanków MDK, SOSW). Zmieniają się: w  § 5  ust. 1 – dodaje się pkt 6), który 
otrzymuje brzmienie: „ w szczególnie uzasadnionych przypadkach liczba składanych 
wniosków, o których mowa w punktach od pkt 1) do pkt 5) może być większa”,   § 5 ust.3  
brzmiał: „Uczniowi lub zespołowi uczniów może być przyznana nagroda tylko w jednej 
kategorii”, otrzymuje brzmienie: „Uczniowi lub zespołowi uczniów może być przyznana 
nagroda w jednej lub w kilku kategoriach”. 
Kolejnym przedstawionym projektem był projekt uchwały w sprawie przyznawania 
stypendiów Starosty Kluczborskiego dla uczniów i absolwentów szkół, dla których organem  
prowadzącym jest Powiat Kluczborski. Radna Wioletta Kardas stwierdziła, że w tym 
projekcie uchwały jest wysoka średnia do osiągnięcia gdyż jest to stypendium i tak powinno 
pozostać.  Pan Starosta poinformował, że powiat może jedynie przyznawać stypendium 
naukowe, jeżeli chodzi o sportowców to należałoby się zastanowić nad oddzielnym 
regulaminem dla sportowców. Radnych Andrzej Olech zaproponował, że być może  
w przyszłym roku należałoby się zastanowić nad tym, aby utworzyć trzy kategorie jeżeli 
chodzi o przyznawanie stypendiów: sportowe, naukowe i artystyczne. Pan Starosta stwierdził, 
że można to przemyśleć, jednak jesteśmy ograniczeni do udzielania stypendiów naukowych, 
czy będziemy mogli nazwać jeżeli chodzi o stypendia dla sportowców i artystów.  
Radny Wojciech Smolnik stwierdził, że cały czas rozważamy jedynie sporty indywidualne  
a nie grupowe.  
Radni jednogłośnie przyjęli pozytywną opinię o powyższym projekcie uchwały.  
Kolejnym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów rekrutacji 
na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego na zajęcia organizowane w publicznej 
placówce oświatowo-wychowawczej, radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie 
przyjęli pozytywną opinię o nim. Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie 
określenia warunków i trybu finansowania rozwoju sportu na terenie powiatu kluczborskiego,  
 
 
radni nie wnieśli zapytań do projektu i jednogłośnie przyjęli pozytywną opinię o nim. 
Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Technikum 
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Uzupełniającego Nr 1 dla dorosłych w Kluczborku, radni jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowali powyższy projekt uchwały. Kolejnym projektem był projekt uchwały w sprawie 
upoważnienia Zarządu Powiatu w Kluczborku do zawarcia porozumień z Powiatami Oleskim 
i Strzeleckim oraz z Ministrem Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie organizowania nauki 
religii Kościoła Ewangelicko-Augsburskiego, radni jednogłośnie przyjęli pozytywna opinie  
o powyższym projekcie uchwały. Kolejnymi projektami uchwały były uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat,  
po umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość położona w Kluczborku przy ulicy Żeromskiego, oraz w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony do 3 lat, po umowach 
zawartych na czas oznaczony  do 3 lat, których przedmiotem są te same nieruchomości 
stanowiące własność Powiatu Kluczborskiego. Radni jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali 
powyższe projekty uchwał.  
 
Ad.4 
 
Kolejno radni przystąpili do sporządzania Planu pracy komisji na 2015 rok.  
Plan pracy komisji przedstawia się następująco:  

1. Analiza stanu bezpieczeństwa powiatu kluczborskiego w kontekście działań  
Policji. 

2. Stacjonarna opieka medyczna – posiedzenie wyjazdowe – PCZ S.A. 
-dostosowanie obiektów i urządzeń NZOZ Szpitala Powiatowego w Kluczborku  
w  związku z Rozporządzeniem Ministra Zdrowia z dnia 26 czerwca 2012 r.   
w sprawie szczegółowych wymagań, jakim powinny odpowiadać pomieszczenia 
i urządzenia podmiotu wykonującego działalność leczniczą, 
-wjazd i wyjazd ze szpitala, 
-funkcjonowanie Izby Przyjęć. 

3. Stacjonarna opieka medyczna -Vital Medic-posiedzenie wyjazdowe, zapoznanie  
z funkcjonowaniem placówki.  

4. Wspólne posiedzenie wszystkich komisji – podmioty ekonomii społecznej  
– posiedzenie wyjazdowe na grodzie rycerskim w Polanowicach-Brzózki. 

5. Wspólne posiedzenie Komisji Oświaty i Komisji Zdrowia – ZOL, DPS.  
Radni jednogłośnie powyższy plan pracy przyjęli.  
 
Ad.5 
 
Nie wniesiono wolnych wniosków.  
 
Ad.6 
 
Przewodnicząca obrad w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękowała wszystkim 
za udział w dzisiejszym posiedzeniu i zamknął posiedzenie komisji.  
Na tym protokół zakończono. 

 
Przewodniczący Komisji Zdrowia  
    i Bezpieczeństwa Publicznego 

Norbert Waliczek 
 

Protokołowała: 

Katarzyna Hołdys 

 


